

「蝶影仙蹤—療癒之旅」— 條款及細則

1. 活動可能因受天氣影響而變動或取消。
2. 本活動只限 CLUB CG 會員參加，會員須出示有效之 CLUB CG 電子會員卡以核實身份。CLUB CG 準會員恕不能參加。
3. 由即日起，CLUB CG 會員可以 3,000 分換領「蝶影仙蹤—療癒之旅」通行證一張。
4. 每張通行證適用於兩名參加者。
5. CLUB CG 會員須於 TAIKOO+ 流動應用程式以積分兌換通行證，並於活動當日展示 TAIKOO+ 「我的錢包」內的通行證以參加活動。
6. 通行證名額有限，先到先得，換完即止。
7. 兌換通行證後，所需之積分會即時從會員之賬戶內扣除。獎賞兌換一經確認後恕不能更改、退回或取消。
8. 如會員因任何原因未能如期領取或享用，用作兌換通行證而已經扣除之積分將不獲發還或退回至會員之賬戶。
9. 活動須受 CLUB CG 會員計劃及有關商戶的條款及細則約束。
10. 非 CLUB CG 會員或準會員如要換領通行證，必須憑指定電子消費金額登記成為 CLUB CG 會員方可換領。顧客需下載 TAIKOO+ 流動程式並於東薈城名店倉指定商戶以電子貨幣單一消費滿港幣 2,000 元或以上，先登記成為 CLUB CG 會員。消費將於成功上傳後 7 個工作天內被審批。消費被成功批核後，會員會籍將於 24 小時內升級，並將獲得相應積分。
11. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。

“Healing Journey: The Trail of Butterflies” – Terms & Conditions:

1. The itinerary of the Campaign may be changed or cancelled due to adverse weather conditions. If there is any change, the staff of Citygate Outlets will notify all participants from 6 am on the event day.
2. Only CLUB CG members are eligible to participate in this hiking tour. Members are required to present their CLUB CG digital membership card for verification. CLUB CG pre-members are not eligible to participate in this hiking tour.
3. From now on, CLUB CG Members can redeem an admission pass with 3,000 points to participate in this hiking tour.
4. Each reservation pass is valid for 2 participants. Each member can bring a relative or friend who is aged 3 or above to participate.
5. Members are required to redeem the admission pass in the TAIKOO+ mobile app with points and show the admission pass in the TAIKOO+ “My Wallet” on the day of the event to join the hiking tour.
6. Admission passes are valid on a first-come, first-served basis, while stocks last. Quotas apply.
7. The required points for the admission pass will be deducted from the member's account instantly after the redemption. Redemptions cannot be cancelled, and rewards redeemed cannot be exchanged or returned.
8. The points used in the redemption of the admission pass will not be returned or credited back to the member if the member fails to collect or use the rewards.
9. Other terms and conditions of the CLUB CG membership programme apply.
10. Non-CLUB CG members or CLUB CG pre-members who attempt to participate in this promotion are required to register as a CLUB CG member. Customers can become members of the programme by downloading the TAIKOO+ mobile app and upon single spending of HK\$2,000 or above by electronic payment at designated tenants in Citygate Outlets. All spending will be processed in 7 working days upon successful upload, and the relevant membership upgrade will occur within 24 hours of verification and the corresponding points will be rewarded.

11. In case of dispute, Swire Properties Management Limited and the merchant reserve the right of final decision.

綠「惜」創意工作坊 – 條款及細則

1. 本活動只限 CLUB CG 會員參加，會員須出示有效之 CLUB CG 電子會員卡以核實身份。CLUB CG 準會員恕不能參加。
2. 由即日起，CLUB CG 會員可以 3,000 分換領工作坊通行證一張。
3. 每張通行證適用於最多兩名參加者 (2 人共同製作一件成品)，6 歲以下參加者建議須由成人陪同。
4. CLUB CG 會員須於 TAIKOO+ 流動應用程式以積分兌換通行證，並於活動當日展示 TAIKOO+ 「我的錢包」內的通行證以參加活動。
5. 通行證名額有限，先到先得，換完即止。
6. 兌換通行證後，所需之積分會即時從會員之賬戶內扣除。獎賞兌換一經確認後恕不能更改、退回或取消。
7. 如會員因任何原因未能如期領取或享用，用作兌換通行證而已經扣除之積分將不獲發還或退回至會員之賬戶。
8. 活動須受 CLUB CG 會員計劃及有關商戶的條款及細則約束。
9. 非 CLUB CG 會員或準會員如要換領通行證，必須憑指定電子消費金額登記成為 CLUB CG 會員方可換領。顧客需下載 TAIKOO+ 流動程式並於東薈城名店倉指定商戶以電子貨幣單一消費滿港幣 2,000 元或以上，先登記成為 CLUB CG 會員。消費將於成功上傳後 7 個工作天內被審批。消費被成功批核後，會員會籍將於 24 小時內升級，並將獲得相應積分。
10. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權。

“Go Green” Workshops – Terms & Conditions:

1. Only CLUB CG members are eligible to participate in the workshops. Members are required to present their CLUB CG digital membership card for verification. CLUB CG pre-members are not eligible to participate in the workshops.
2. From now on, CLUB CG Members can redeem an admission pass with 3,000 points to participate in the workshops.
3. Each pass is eligible for a maximum of 2 participants to work together to make a product. Participant aged below 6 shall be accompanied by an adult.
4. Members are required to redeem the admission pass in TAIKOO+ mobile app with points and show the admission pass in TAIKOO+ “My Wallet” on the day of the event to join the workshops.
5. Admission passes are valid on a first-come, first-served basis, while stocks last. Quotas apply.
6. The required points for the admission pass will be deducted from the member's account instantly after the redemption. Redemptions cannot be cancelled, and rewards redeemed cannot be exchanged or returned.
7. The points used in the redemption of the admission pass will not be returned or credited back to the member if the member fails to collect or use the rewards.
8. Other terms and conditions of the CLUB CG membership programme apply.
9. Non-CLUB CG members or CLUB CG pre-members who attempt to participate in this promotion are required to register as a CLUB CG member. Customers can become a member of the programme by downloading the TAIKOO+ mobile app and upon single spending of HK\$2,000 or above by electronic payment at designated merchants in Citygate Outlets. All spending will be processed in 7 working days

upon successful upload, and the relevant membership upgrade will occur within 24 hours after verification and the corresponding points will be rewarded.

10. In case of any disputes, Swire Properties Management Limited and the merchant reserve the right of final decision.